
1 
 

                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 026-02/21-01/22 
URBROJ: 2170-01-09-10-21-16 
Rijeka,  14. 20. listopada 2021. godine 

 

 
ZAPISNIK 

S 27. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 20. listopada 2021. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Ostali prisutni: 

 Damir Mehanović 

 Nenad Paladin 

 Dejan Zdjelar 

 Hrvoje Mataja 

 Predrag Matić 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 
Usvojeni su zapisnici sa 25. i 26. sjednice. 
 

 
DNEVNI RED 

 
Dnevni red: 

1. Problematika ugostiteljskih objekata na Srdočima 
2. Pristigli dopisi 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara temu, prisutni su predstavnici stanara 
zgrade u ulici Miroslava Krleže 3-3b te 7a koji se učestalo žale na probleme koji proizlaze iz 
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djelatnosti ugostiteljskih objekata koji su u zgradi Poslovnostambenog centra Srdoči na adresi 
Miroslava Krleže 3b. Nenad Paladin prikazuje projekcijski fotografije zablokiranog ulaza u dvorište, 
nepropisnog parkiranja koje onemogućuje pristup kamiona Čistoće kontejnerima za smeće, 
uriniranje po ulici, bacanje smeća i razbijanje stakla (po ulici i bacanje u dvorište obližnjih okućnica), 
buku, galamu, glasnu muziku, razgovore, pjevanje u gluho noćno doba i drugo. Predstavnici 
stanara Zdjelar, Mataja i Matić navode uz sve to i nemogućnost djece da koriste nogostup zbog 
nepropisno parkiranih automobila, višesatno (kao i Paladin) zablokiran ulaz u garaže (pristup/izlaz 
iz dvorišta) i drugo. Predlažu da pauk vozilo radi 0-24 h zajedno sa prometnim redarima. 
 
Mehanović, vlasnik Khalla bara, kaže da se trudi naći suživot sa stanarima, nakon radnog vremena 
(Khalla bar je registriran kao noćni bar) da se ne buči sa ambalažom i sl. Predlaže Paladin da se 
kultivira prostor oko baja za smeće, Mehanović kaže da je saznao da je to na parceli od zgrade. 
Svi predstavnici stanara se slažu da je ulica bila čista i uredna u vrijeme kovida, nije trebala čišćenje 
a sada kažu da treba 2 x tjedno metlom da se čisti. Zamjenica predsjednika kaže da je u program 
čišćenja samo uži centar i to 2 x mjesečno. Mataja kaže da kada su se stanovi prodavai investitor 
je imao nacrtan samo 1 lokal i to slastičarnu a sada noćni bar, stanari konstantno trpe buku i 
nehumane uvijete življenja zbog tih lokala (Khalla, Mocca). Predsjednik kaže da se pojušalo ići 
prema Gradu da se otvori prometni pravac prema velikom parkiralištu u Bartola Kašića ali da je taj 
mali dio kod betonskih blokada privatan i ne može se. Mehanović, potruditi ću se da buka od muzike 
bude unutar dozvoljenih gabarita.  
Zaključak: 

 Uputiti će se nadležnim službama zamolba za postavom stupića na nogostupu zavoju 
ulice Miroslava Krleže kod broja 3b 

 Uputiti će se nadležnim službama upit za prijedlogom postave fizičke zapreke te 
oznakom zabrane parkiranja ispred Miroslava Krleže 7a 

 Uputiti će se zamolba da se obnove žute parkirne oznake mjesta za osobe sa 
invaliditetom 

 
 
 

AD 2 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom predstavnice stanara Srdoči 57, koja se žali zašto su sve 
baje od okolnih zgrada pred njihovim portunom. Uputiti će se upit Čistoći ima li neki drugi prijedlog. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD 3 
Zamjenica predsjednika vijeća predlaže da se uputi inicijativa prema Gradonačelniku kojom bi se 
zatražilo da se napravi projekt procjene prometne sigurnosti. Kaže da je stanje na Srdočima jako 
loše, pogotovo uokolo OŠ Srdoči, no da niti u ostatku grada nije puno bolje. Kaže da se taj problem 
treba početi planski razmatrati i osmišljavati rješenja kako za kvartove tako i na razini grada. Svi 
vijećnici se slažu sa prijedlogom. Vijećnik Urek predlaže da se isti prijedlog pošalje i prema Odboru 
za promet pri Gradu Rijeci. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis kojim se predlaže inicijativa 
izrade projekta prometne sigurnosti  

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa reakcijama stanovnika bijele ceste Tonžino da se sa nogostupima 
išlo previše prema cesti i da je profil ceste preuzak. Radovi se izvode po građevinskoj dozvoli.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
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Predsjednik kaže da su mu se žalili stanovnici da je netko nelegalno odložio šutu i građevinski 
materijal na parcelu u gradskom vlasništvu, na kojoj Vijeće MO Srdoči radi na realizaciji fitness 
parka.  
Zaključak: 

 Uputiti će se zamolba nadležnim službama za izvidom i kaznom odgovorne osobe 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:25 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


